

玫瑰纯露

产品名称	玫瑰纯露
公司名称	甘肃盛薇玫瑰科技有限公司
价格	18.00/kg
规格参数	
公司地址	甘肃省兰州市永登县苦水镇上新沟村
联系电话	13321200866

产品详情

【品名】：玫瑰纯露[Name]:Rose Hydrosol

【别名】：玫瑰花水、玫瑰水[Alias]:rose water

【提取部位】：玫瑰鲜花[Extractparts]:rose flower petals

【提取方法】：水蒸气蒸馏法[Extraction Method]:steam distillation.

【外观】：无色透明液体[Appearance]:colorless transparent Liquid

【气味】：具有浓郁的苦水玫瑰花的香味[Smell]:the smell of rich bitter kushui roses

【用途】 [Use]

玫瑰纯露可用在,化妆品,香精香料的生产 and 美容行业中的原材料。

Rose Hydrosol can be used in the raw materials for the production of cosmetics, flavors and fragrances and beauty industry.

【个人使用方法】：[Personal use]

玫瑰花纯露是无色透明的清澈液体,是在提炼玫瑰精油过程中从新鲜的玫瑰花瓣里分离出来的一种100%的饱和纯露,分子量极少,成分天然纯净,香味清淡怡人,和玫瑰精油有着相似的功效,是女性最喜爱的花水。

Rose flower hydrosol is colorless and transparent, clear liquid, the process of refining rose oil from the fresh rose petals isolated a 100% saturation hydrosols, molecular weight of rare, natural ingredients pure, light and pleasant scent. female favorite flower water and rose oil has a similar effect.

主要是美白,补水,润肤。能促进身、心、灵的情绪层面达致平衡,有调整内分泌系统的功效,对经前症候

群、经痛以及情绪起伏不定的问题有非常好的帮助。能够自律神经系统，使身体放松，降低身体的过敏反应，帮助重新恢复活力。

Mainlywhitening, moisturizing,emollient.Can promotethebody, mind,andspiritof theemotionalleveltoachievebalance,adjusttheeffectivenessofthe endocrine system,premenstrual syndrome,menstrual pain,andemotional ups and downshave a very goodhelp.Autonomic nervous system,relax the bodyand reducetheallergic reactionsofthe body, helpingtoregain its vitality

玫瑰纯露是皮肤天然的保湿剂，能增加并保持皮肤里的水份含量，减少皱纹，对中性、乾性、成熟及敏感性，或黯沉无生气的肌肤都有明显的改善功效

Rose Hydrosolistheskinsnaturalmoisturizing agents,can increaseand maintainthemoisturecontentoftheskin, reduce wrinkles,andhas significantly improvedthe effectiveness ofnormal, dry, matureand sensitive,ordullifelessskin

【使用方法】：[How to use]:

可当作爽水每天使用,补水保湿,可以当作花露水、香水使用喷洒，令空气清新醒脑，还可以加入洁面乳面膜，滋润中使用

Rosewatercan be used asa dailyuse, water moisture,can be used astoilet water, perfumespray,making the airfresh andrefreshing, you can addCleanserMaskmoistureuse

本品有机玫瑰纯露,不含任何防腐剂，不含任何人造色素或香精，安全可靠，100%纯天然。可直接喷洒在面部或身体的肌肤上。乃美容必备！

This product is Organic Rose Hydrosol does not contain any anti-corruption agents, does not contain any artificial colors or flavors, safe, reliable, 100% natural.Can be sprayed directly on the skin of the face or body. Is a beauty essential!

【包装规格】：[Packing Specification]

提供25KG，5KG，1KG,100ml,80ml,50ml.

25KG, 5KG, 1KG, 100ml, 80ml, 50ml